
Referat af havneudvalgsmøde 24.november kl. 19,00 i klubhuset

Deltagere: FT, FS, KR, OJ, JT, HR

1. Siden sidst

Stropper og taljer til bæltevogn har været til eftersyn. 3 taljer kasseret. Nye er monteret.

2. Retningslinjer for jolleplads – endelig udformning af ordlyd

Endelig ordlyd medsendes som bilag

3. Status vedr. igangværende/kommende opgaver

Beddingsvogn:  KR har udarbejdet tegninger og gennemgået projektet. Udvalget 
godkender, at KR fortsætter.

Sikring af kranfundament: Arbejdet med at udlægge sten er i gang.

Kontrol af ankerkæder og sjækler på broerne udføres 26.ds. (Efter kontrol er det 
konstateret, at 2 sjækler på tværbroen øst skal skiftes næste år).

Evt. tømning af vestbros pontoner: Gøres snarest.

Undersøgelse af vanddybder i havnen: Gøres snarest.

4. Hængepartier?

Konstruktion af buer til at holde måger væk: HR tager kontakt til Chris Jensen for at spørge 
om mulighed for at det kan laves i C-holds regi.

5. Skiltning

FT undersøger mulighed for prægning af nye skilte til broerne.

6. Evt.

Julefrokost hos HR 11/12 kl. 18.30



JT/FS snakker med C-holds-elektrikere om strømforbrug i lysstandere på broerne. Tæller 
antal standere.

Hans Ole Rathje


